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Když mluví mezi sebou. Ukrajina: Stropnický vynesl, co
slyšel

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Kdyz-mluvi-mezi-sebou-Ukrajina-Stropnicky-vynesl-co-slysel-735080

25.04.2023 12:42 | Ze sítí

Za svou mírovou iniciativu sklidil bývalý politik Matěj

Stropnický hodně nadávek. Populista, chcimír, dezolát či

kolaborant. Ta poslední už mu vadí. „Kdybych byl milionář,

tak se asi mohu soudit s těma novinama. Asi bych ty věci

prostě vyhrál. Ale teď jít do nějakého soudu, to je prostě na

dlouho, to je lepší udělat rozhovor a dělat si z toho trošku

srandu,“ říká v rozhovoru s Tomášem Lukavcem. Nemá

iluze, že jeho mírová iniciativa povede ke konci války. Ale v

Evropě je jich hned několik a v červnu má být velké setkání.

Iniciativu zorganizoval, aby se za mír nemuseli za Čechy

zasazovat Němci.

Sdílej

Foto: Podcast Náměstí Míru 

Popisek: Matěj Stropnický

Anketa

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Kdyz-mluvi-mezi-sebou-Ukrajina-Stropnicky-vynesl-co-slysel-735080
https://www.facebook.com/share.php?u=http://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Kdyz-mluvi-mezi-sebou-Ukrajina-Stropnicky-vynesl-co-slysel-735080&title=Kdy%C5%BE%20mluv%C3%AD%20mezi%20sebou.%20Ukrajina:%20Stropnick%C3%BD%20vynesl,%20co%20sly%C5%A1el
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Má smysl demonstrovat proti vládě?

Ano

97%

Ne

3%

hlasovalo: 31215 lidí

Stropnický míní, že pozdvižení vyvolávají jeho výroky proto, protože

říká to, co si lidé myslí, ale neodváží se to říci. „Nebo je s tím nikam

do médií nepustěj,“ přidal druhou možnost. Tito lidé si tyto myšlenky

myslí doma. „Já to tak cítím, tak to řeknu,“ vysvětlil jednoduše.

Konstatoval, že jeho výzva ke zhodnocení průběhu války a návratu

k diplomacii vyvolala „krutou paniku“.

Má pocit, že „zakázaných“ výroků je čím dál více. „Slovo ‚mír‘ samo o

sobě, to už jste kolaborant. Když řeknete, že jste pro mírové řešení a

ukončení toho zabíjení, tak jste vlastně proruský šváb, který ve

skutečnosti chce pomoct Putinovi. Přitom já vůbec neregistruju, že

by Putin chtěl nějaký mír,“ poznamenal Stropnický s tím, že si

nemyslí, že výzvy k míru nahrávají kterékoliv ze dvou stran konfliktu.

Zastání se lidí na náměstích pak vede k tomu, že budete označen za

dezoláta, pokračoval bývalý politik a aktivista. A obecně cokoliv

mimo mainstream dle něho není povoleno. Zastávání se lidí je pak

populismus. „Kdo si myslí, že bychom si mohli odepřít nejdražší

stíhačky na světě a místo toho nesnižovat valorizaci důchodcům, tak

to když řeknete, tak pak jste populista,“ vyjmenovával a poukázal, že

zatímco šetření na důchodcích je bráno jako rozpočtově zodpovědné,

utrácení za stíhačky jako nezodpovědné bráno není.
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Označen byl prý za všechny tři, přičemž označení za kolaboranta už je

podle něho „trochu moc“. „To je jako fakt hodně nehorázný,“ řekl,

jinak mu různá přízviska ani nevadí.

„Kdybych byl milionář, tak se asi mohu soudit s těma novinama. Asi

bych ty věci prostě vyhrál. Ale teď jít do nějakého soudu, to je prostě

na dlouho, to je lepší udělat rozhovor a dělat si z toho trošku srandu,“

usuzuje.

Fotogalerie: - Dostupné bydlení

Pořádá na téma válka na Ukrajině debatu a

chce na ní i zastánce toho, aby válka

pokračovala. Dodal, že si nemyslí, že by

dotyční byli krvelační, ale myslí si, že postup je

správný a jinak to nejde, protože Ukrajina musí

vyhrát. „Ale nikdo tam nechce přijít, z těch

oponentů. Protože nikdo nechce být ten, kdo

vypadá, že tu válku hájí,“ domnívá se bývalý

politik. „Ale pak když jsou mezi sebou, novinář

na Seznamu nebo v HN či v ČT, tak tam se

samozřejmě poplácávají po ramenech a říkají:

Jo, musí se pokračovat, do posledního muže a

jedeme dál,“ dodal a zhodnotil: „Tohle mi přijde

jako srabáctví.“

Debata je podle něj hodně cenzurovaná, i když

se toto slovo nadužívá. A podotkl, že zase přijde

výsměch, že veřejně prohlašuje, že je

cenzurován. Na to namítl, že v „oficiálních

médiích“ tento prostor skutečně není, takže pak

lidé chodí právě na internetové kanály. „Kde zaniká prostor pro

diskuzi, tam dříve nebo později zaniká demokracie,“ varoval.

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Dostupne-bydleni-13476#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Dostupne-bydleni-13476#2
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Dostupne-bydleni-13476#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Dostupne-bydleni-13476#4
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Uznal, že proti válce protestuje málo lidí, pod

výzvou je podepsaných jen asi 16 000.

Nicméně, někteří by podepsat chtěli, ale mají

obavu z konfliktu v rodině nebo v zaměstnání.

„Dokonce i někteří ti známější lidé mi říkali,

jaké mají problémy se zaměstnavateli,“ svěřil

se. Jeden ředitel galerie mu dokonce řekl, že

když jeho podpis vešel ve známost, tak si tři

umělci odnesli svá umělecká díla z probíhající

výstavy. „Kam jsme došli, jenom abychom

věděli, kde se teď nacházíme,“ komentoval

Stropnický.

Když ho lidé posílají do Ruska, on je posílá bojovat za Ukrajinu. „Jiná

odpověď proti takhle pitomému útoku ani není,“ prohlásil. Je si

vědom toho, že strany k mírovým jednáním nepřivede jedna

iniciativa z Česka. „I kdyby měla 500 tisíc podpisů, jako že jich má 16

tisíc,“ dodal. Ale mírových iniciativ je v Evropě více, v červnu bude

jejich konference ve Vídni a Stropnický má v plánu se zúčastnit.

Výstup bude zaslán Evropskému parlamentu. „Já jsem nechtěl, aby

Česko mělo ostudu, že se tu nic neděje a musí to za nás dělat Němci,“

zmínil jeden z důvodů, proč iniciativu zorganizoval a doplnil, že

v Německu iniciativu podepsalo cca 800 tisíc lidí, tedy jedno

procento obyvatel.

I když se na jejich hlavu snáší nenávist a dehonestace, je Stropnický

rád, že téma míru bylo navráceno do veřejné diskuze. Podle něho

každá válka nakonec skonči diplomaticky, ale je třeba, aby to bylo co

nejdříve.

Stropnický souhlasil, že za covidu se „nažral“ farmaceutický byznys, a

nyní jsou zlatá léta pro ten zbrojařský. Podle něho chtějí jeho

zástupci na Ukrajinu poslat moderní zbraně, aby státy pak musely

doplňovat stavy. „To je to, kam nás ten zbrojní průmysl chce dostat.

Tady už dlouho nebyla válka, do které by se zapojilo hodně zemí,

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Dostupne-bydleni-13476#5
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Dostupne-bydleni-13476#6
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které mají hodně peněz. Často se válčí tam, kde moc peněz není, když

to tady je najednou širokým mediálním prostorem ta válka

legitimizovaná. Pro zbrojaře ideální situace, miliardy tečou,“ soudí.

Sám ubytoval dle svých slov celkem asi 20 uprchlíků z Ukrajiny,

z nichž někteří se na Ukrajinu vrátili, jiní  si anšli práci v Praze.

Jedna rodina zůstává. Dotyční si podle rozhovorů přáli se vrátit

domů tam, kde nebude válka. Má za to, že válka je mimo jiné i

selháním politiků.

Watch Video At: https://youtu.be/m_O6VmqyBr0

Psali jsme:

Ne auto, ne bunda. Už i snubní prsten vadí.

Přišla odveta Seznamu

Co čeká Ukrajince. Horší a horší, odhalil

Drulák. A ještě vážnější věc

„Hanba.“ Kauza David Svoboda znovu otevřena

Naše vláda vždycky udělá to, co USA. Ostrý

start nového mírového projektu

https://youtu.be/m_O6VmqyBr0
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Ne-auto-ne-bunda-Uz-i-snubni-prsten-vadi-Prisla-odveta-Seznamu-734582
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Ne-auto-ne-bunda-Uz-i-snubni-prsten-vadi-Prisla-odveta-Seznamu-734582
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/kauzy/Co-ceka-Ukrajince-Horsi-a-horsi-odhalil-Drulak-A-jeste-vaznejsi-vec-734361
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Hanba-Kauza-David-Svoboda-znovu-otevrena-733997
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nase-vlada-vzdycky-udela-to-co-USA-Ostry-start-noveho-miroveho-projektu-733805
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Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v

jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením

předplatného. Předplatitelům nezobrazujeme

reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav

vše, co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými

zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.

reklama

https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/kauzy/Co-ceka-Ukrajince-Horsi-a-horsi-odhalil-Drulak-A-jeste-vaznejsi-vec-734361
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Hanba-Kauza-David-Svoboda-znovu-otevrena-733997
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nase-vlada-vzdycky-udela-to-co-USA-Ostry-start-noveho-miroveho-projektu-733805
https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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Článek obsahuje štítky

armáda , Rusko , stíhačky , Stropnický , Ukrajina , válka , mír ,

Lukavec , válka na Ukrajině , Zákony bohatství

Ukrajina (válka na Ukrajině)

Zprávy z bojiště jsou v reálném čase těžko ověřitelné, ať již pocházejí

z jakékoliv strany konfliktu. Obě válčící strany z pochopitelných

důvodů mohou vypouštět zcela, nebo částečně nepravdivé

(zavádějící) informace.

Stručné informace týkající se tohoto konfliktu aktualizované ČTK

několikrát do hodiny naleznete na této stránce. Redakční obsah PL

pojednávající o tomto konfliktu naleznete na této stránce.

válka na Ukrajině

Zprávy z bojiště jsou v reálném čase těžko ověřitelné, ať již pocházejí

z jakékoliv strany konfliktu. Obě válčící strany z pochopitelných

důvodů mohou vypouštět zcela, nebo částečně nepravdivé

(zavádějící) informace.

Stručné informace týkající se tohoto konfliktu aktualizované ČTK

několikrát do hodiny naleznete na této stránce. Redakční obsah PL

pojednávající o tomto konfliktu naleznete na této stránce.

autor: kas

Mgr. Jana Zwyrtek Hamplová byl

položen dotaz

K vašemu komentáři

https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/arm%C3%A1da
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Rusko
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/st%C3%ADha%C4%8Dky
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Stropnick%C3%BD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Ukrajina
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/m%C3%ADr
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Lukavec
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Z%C3%A1kony%20bohatstv%C3%AD
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Valka-na-Ukrajine-on-line-aktuality-694197
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Valka-na-Ukrajine-on-line-aktuality-694197
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Jana-Zwyrtek-Hamplova-12318
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Jana-Zwyrtek-Hamplova-12318
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=155052
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https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-

volicum/Senatorka-Zwyrtek-Hamplova-Mame-protekcni-

neschopne-politiky-kteri-jsou-proti-svym-kritikum-schopni-vseho-

734274 Zajímá mě: 1) Jaká média jsou podle vás provládní? A co s

tím? 2) Z čeho čerpáte informace, že Rakušan storostům nebere

telefony...

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 52

Další články z rubriky

12:42 Když mluví mezi sebou. Ukrajina: Stropnický vynesl, co slyšel

Za svou mírovou iniciativu sklidil bývalý politik Matěj Stropnický

hodně nadávek. Populista, chcimír…
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